
Царица Роза Белослава Желева с
подгласничките си Тереза Павлова и
Габриела Петкова

Единствени в България!
70% от хората работят
в промишлеността
70% от хората работят
в промишлеността
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Галина Стоянова,
кмет на Казанлък:

Не сме само
Долина на
розите - вече
сме Долина
на историята

� Интервю на II стр.

В
България няма дру-
га община като Ка-
занлък, в която бли-

зо 70% от заетите работ-
ят в промишлеността.
Дори в индустриално
най-развитите общини
делът на работещите в
производството не е чак
толкова голям.
Най-развитите дейно-

сти в производствения
сектор са свързани с хи-
дравлично оборудване,
машиностроене, оръ-
жия, текстилно произ-
водство.
Казанлък е и важен

икономически център за
областСтараЗагора, за-
щотопривличанаработа
като ежедневни трудо-
ви мигранти близо 22%
от работниците от съ-
седната община Павел
баня и 12% от община
Мъглиж. По този начин
около 4,3%от работещи-
те близо 27 000 души в
община Казанлък живе-
ят на практика в нейната
периферия.
Безработицата през

2021 г. е 3,1%присредна
за страната 5,3%.
Казанлък е най-близ-

кото населено място до
южния изход на бъде-
щия тунел под Шипка и
според местните изчис-
ления това ще привлече
още трудоспособни хора

ХРИСТО НИКОЛОВ с него, така и с републи-
канскатапътнаижпмре-
жа.
Индустриалната зона

“Казанлък”, коятосепро-
стира на площ от 68 хил.
кв. м, се очаква да при-
влечеощедопълнителни
инвестиции врегиона. Тя
е подходяща за правене
на бизнес с висока доба-
вена стойност, разви-
тие и прилагане на ино-
вативните технологии
и разработване на нови
продукти.
Съществено предим-

ство е наличието на ква-
лифицирани и професио-
нално добре подготвени
кадри.
По-нататъшното раз-

витие на тази инду-
стриална зона е един от
основните приоритети в
плана за интегрирано
развитие на Казанлък в
периода 2021-2027 г.
Другиятваженприори-

тет в плана, на който об-
щината залага, е разви-
тието на устойчив цело-
годишен туризъм (виж II
и III стр.).
Негови основни акцен-

ти са здравният и култур-
ният туризъм, развитие-
то на балнео-, спа и уел-
нес туризъм, културно-
познавателният и фести-
валният туризъм.

� Безработицата в Казанлък
е 3,1% - с 2,3% по-ниска
от средната за страната

� Приоритет е туризмът
- целогодишен, здравен,
културен и фестивален

Розобер ще има в разгара на празниците.
СНИМКА: ВАНЬО СТОИЛОВ

от област Габрово. Така
че в зоната до 30 минути
път от града на практика
населението ще е над
220 хиляди души, когато
съоръжението бъде из-
градено.
За да се стимулира бъ-

дещото икономическо
развитие, преди няколко
години бе решено да се

инвестира в създаване-
то на индустриална зо-
на от ново поколение.
Тя е публично съвместно
дружество между общи-
наКазанлъкиНационал-
ната компания “Инду-
стриални зони”. Намира
севнепосредственабли-
зостдоградаикомуника-
ционно е свързана както

Днес коронясват
54-ата Царица Роза
Тази вечер

на пл. “Сев-
тополис” в
Казанлък е
церемонията
по короняс-
ването на 54-
ата Царица
Роза Белос-
лава Желева
от СУ “Ек-
зарх Антим
I”. Тя ще по-
лучи корона-
та си от Александра Хаджихристова, която беше
отличена миналата година.
По традиция в най-стария у нас конкурс за кра-

сота се състезават абитуриентки от местните
средни училища. Белослава ще поведе и ше-
ствието под наслов “Усмивки и цветя” по казан-
лъшките улици в неделя, когато е кулминацията
на 119-ия Празник на розата в града. Подглас-
нички на царицата станаха Тереза Павлова от
Националното училище по приложно изкуство и
дизайн “Акад. Дечко Узунов” и Габриела Петкова
от Професионалната природо-математическа
гимназия “Никола Обрешков”.
Белослава Желева ще гостува в побратимени-

те с Казанлък градове на Япония Фукуяма в пре-
фектура Хирошима, където също се провежда
Празник на розата, както и Мунаката, префекту-
ра Фукуока, където ще има Световен български
фестивал.
Конкурсът за Царица Роза и Празникът на ро-

зата в Казанлък са първите, организирани в Бъл-
гария. Уникалният Празник на розата в Казанлък
получи патент за регистрация на 19 април 2021
година.



ЕСТАРТ КАЗАНЛЪК

Програмата за празниците
3 юни, петък
Празник на град Казанлък
 9 ч, НЧ „Искра-1860“ - ROSE WINE EXPO KAZANLAK 
 10 ч, пл. „Севтополис“ - тържествен водосвет и официална 
церемония по издигане знамето на града
 11 ч, исторически музей „Искра“ - тържествена сесия на общин-
ския съвет
 20,30 ч, пл. „Севтополис“ - спектакъл по коронясването на 
Царица Роза 2022 с участието на струнен квартет „Интро“ и 
ансамбъл „Елика“, Небето на „Царица Роза“ - светлинно шоу, 
празничен концерт на Владимир Ампов - Графа

4 юни, събота
 8 ч, парк „Розариум“ - маратон
 9 ч, НЧ „Искра-1860“ - ROSE WINE EXPO KAZANLAK 
 10 ч, с. Овощник - ритуал „Розобер“
 11 ч, Музей на розата - парфюмерийно изложение-базар
 11 ч, - Етнографски комплекс „Кулата“ - ритуал „Розоварене“
 11 ч, бул. „Розова долина“, пред сградата на община Казанлък - 
„Долината на тракийските владетели“ - състезание по колоезде-
не за Купата на община Казанлък
 17 ч, парк „Розариум“ - „Казанлъшки сладолед с рози - хит на 
лято 2022“, с участието на Ути Бъчваров, „Хлябът на българина“ 
- изложба конкурс на български хляб и традиционни ястия

 18 ч, пл. „Севтополис“ - концерт на състави от побратимени 
градове
 20,30 ч, пл. „Севтополис“ - празничен концерт на ансамбъл 
“Българе”

5 юни, неделя
 9 ч, НЧ “Искра-1860“ - ROSE WINE EXPO KAZANLAK 
 10 ч - ритуал „Розобер“
 10 ч, Музей на розата - изложение базар на парфюми и продукти 
с рози
 12 ч, център на града - „Усмивки и цветя“, празнично дефиле
 19 ч, ДК „Арсенал“ - юбилеен галаконцерт на Даниел Трингов - 
цигулка, и Сифей Уен - виолончело
 20 ч, пл. „Севтополис“ - празничен концерт

7 юни, вторник
 18 ч, Къща музей „Дечко Узунов“ - изложба графика на Дебора 
Чапман, Канада

10 юни, петък
 17, 30 ч, зала „Иван Милев“, ул .„Искра“ 4 - “Срещу течението” - 
представяне на книгата на доц. д-р Мартин Иванов, край Казан-
лък - зрелищно шоу с мотори

11 юни, събота
 Спортна зала „Багира“ - Национален открит турнир по спорт-
ни танци за Купа „България“
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Галина Стоянова:

ВАНЬО СТОИЛОВ

Вече сме Долина на
историята, не само
Долина на розите

� Привличаме все повече туристи,
преди пандемията на Празника на
розата дойдоха 150 хиляди души

� Перла в короната на атракциите
тази година ще бъде “Светът
на траките”, който изграждаме

� Градът ни е пример за общност
и единство

- Г-жо Стоянова, неотдавна
НСИ обяви, че Казанлък е на 17-о
мястопонаселение.Общинатаеи
сред 10-те в страната, които фор-
мират най-голям процент от въ-
трешния брутен продукт. Как ще
коментирате този факт?
- Така е, защото Казанлък е об-

щина с перспектива в развитието
си. От една страна, тя е с най-нис-
ка безработица в областта благо-
дарение на икономическото разви-
тие на региона, благоустрояването,
образователната инфраструктура.
От друга - успяваме да се справим
с предизвикателствата на деня ве-
че над 10 години. В Казанлък за
разлика от немалко други общини
развиваме паралелно и пропор-
ционално и града, и селата. Освен
това

разчитаме
едновременно и на
промишлеността,
и на туризма
В това отношение Казанлък се

налага все повече като предпочи-
тана туристическа дестинация как-
то за българи, така и за чужде-
странни туристи. Продължаваме
да работим в тази посока, защото
общината ни има потенциал за
развитие в тази сфера.
Не е случайно, че още през

2018 г. инициирахме и успяхме да
създадем туристическия район До-
лината на розите, който обединява
19 общини. Благодарение на уни-
калното местоположение на Ка-
занлък и труда на немалко хора,
сред които учени, историци, архео-
лози и др., развитието на нашата
община върви и в посока на утвърж-
даването ни като “Долина на исто-
рията” особено след последните от-
критиязабогататаисториянарегио-
на в годините на Средновековието.
- Как се постига всичко това?
- Този процес е дълъг и изисква

постоянство. В годините 4-дневни-
ят ни преди Празник на розата се
превърна в едномесечен Фестивал
на розата с богата културна програ-
ма, със събитияиинициативи за все-
кивкусипредпочитание.Потозина-
чин имаме възможността да разгър-
немшироко портфолиото на нашата
община по отношение на туристи-
ческия поток и предлагания тури-
стически продукт.

- Това е обект, свързан с исто-
рията на страната ни, който е част
от т.нар. дисонантно наследство.
Обект, който предизвиква изклю-
чително широк медиен, обществен
и туристически интерес и който го-
дини наред беше оставен да се
руши и изглеждаше безперспекти-
вен. Това беше така, докато заед-
но с областната управа в Стара
Загора не погледнахме на него ка-
то на предизвикателство, но и като
на перспектива и не започнахме
работа по него. Благодарение на
един млад архитект - арх. Дора
Иванова, завършила на Запад,
която реши, че ще даде нов живот
на сградата, и вече успя да съхра-
нимозайките.Следтованяколкоже-
лаещи имахме възможност да “оси-
новим”мозайка,катотакаподпомог-
нахме запазването на “Бузлуджа”.
-Виестеединотдостойнитебъл-

гари в инициативата на вестник
“24 часа” тъкмо заради този свой
жест. Защо го направихте?
-Защоли?Защотоеважнапърва-

такрачка.Следнеящебъдатнапра-
вени още и още. Доброто винаги би-
ва следвано и е хубаво, когато се
удвоява, утроява. Вярвам в това.

Вярвам в доброто,
в каузите, които
ни обединяват,

и в това, че когато правиш добро,
увличаш съмишленици.
Вярвам и в арх. Дора Иванова,

защото в нейните очи видях пори-
ва и енергията нещата да се слу-
чат. Видях вярата и надеждата, че
ако сме единни и гледаме в една
посока, можем да успеем.
Винаги съм подкрепяла младите

и техните добри идеи. И този път
останах вярна на себе си. И точно
заради това пожелавам на жите-
лите и гостите на Казанлък да бъ-
дат верни на себе си и ще се ра-
двам, ако ни посетят за Празника
на розата.
- Товавсъщностечастотвашия

поздравкъмказанлъчаниигости-
те на града за тозипразник, който
се провежда вече за 119-и път?
- Така е, в навечерието сме на

кулминацията на най-дългоочак-
ваните дни в нашия град - дните
на Празника на розата 2022 г.
Време, в което тук се носи уха-
нието на пролетта, младостта и
събуждането на природата. Няма
по-омайни дни от тези и може би
точно заради това нашите предци
вече близо век се покланят на
красивото цвете, донесло поми-
нък и прехрана, но най-вече почи-
тано за своята красота и нежност.
Преживяхме две тежки години,

в които ценностите ни бяха под-
ложени на изпитания. Преживях-
ме ги с много кураж, вяра и сме-
лост. Нямаше да се справим така
добре, ако не осъзнавахме, че в
това трудно време никой не е сам
и всички сме Едно. Казанлък е
пример за общност. Това дока-
захме в предизвикателствата, то-
ва доказваме и днес, когато отно-
во ще бъдем заедно в празнични-
те дни и пак щедро и гостоприем-
но ще посрещнем нашите прия-
тели от близо и далеч.
Трябва да сме благодарни за

благословията да се родим и жи-
веем в този невероятен райски
кът, който ни дарява с изобилие
от хубост, свежест и кураж! Благо-
даря ви, че сме заедно!
Бъдете здравии успешнииизжи-

вейте от сърце Празника на розата
2022 година!

През 2019 г. преди ковид панде-
мията в рамките на фестивала в
Казанлък дойдоха над 150 000 ту-
ристи. Нашата цел е да ги задър-
жим в общината възможно по-дъл-
го, няколко дни, а не да остават
едвазаняколкочаса,докаторазгле-
дат два или три обекта.
До известна степен успяваме,

като се има предвид, че построих-
ме и отворихме целогодишно за
посетители Музея на розата. В не-
го се съхраняват над 16 хил. ек-
споната, свързани с производство-
то и преработката на розовия
цвят. Доразвихме ритуалите “розо-
бер” и “розоварене”, които вече се
случват не само в розовите гради-
ни на Казанлък, а и в няколко на-
селени места в обшината. Обога-
тихме културния календар, така че
целогодишно има събития, които
привличат вниманието на местните
и на външните посетители.
Перлата в короната обаче ще

бъде проектът “Светът на траките”
(виж подробно за него на стр. III),
който ще бъде

свързващото звено
между Долината на
розите и Долината
на историята
В община Казанлък всъщност

има много история. Освен вече до-
бре познатите тракийски гробници,
които социализирахме и предиз-
викват широк интерес в цял свят, в
историческия ни музей “Искра” се
пази и вече може да бъде видяно
открито през 2017 г. съкровище -
накити на високопоставена благо-
родна дама от XIII - ХIV в., които са
женски украшения, изработени от
сребро сдебелопозлатяване. Тебя-
хапредставениотпроф.НиколайОв-
чаров, който преди дни съвместно с
общината издаде книгата “Господа-
рите на Крън и техните съкровища”.
- Често сте казвали, че много

разчитате за развитието на ту-
ризма в бъдеще и на бившия
Дом-паметник на БКП на Бузлу-
джа, за чиято консервация се
работи активно?
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Спомощта на специални очила и 3D
виртуална реалност туристите ще ях-
нат машина на времето, която за миг

ще ги пренесе през хилядолетия до четвър-
ти век преди новата ера в тронната зала на
тракийскияцарСевтТрети.Тамтещеопозна-
ят мощта на тогавашните войни и силата на
жреческите ритуали. След това спектакъл за
сладкогласнияОрфейщеуспокоистрастите,а
вино от ръката на тракийски виночерпец
ще им върне блаженството на съвремието.
Всичкотоващесеслучи, когатобъдеизпъл-

нен проектът “Светът на траките”, по който в
момента се работи усилено. Част от него е

изграждането на туристически
комплекс в района на град
Шипка,

недалеч от тракийските гробници Шушма-
нец, Грифоните и Хелвеция, в който ще
има атракции, както и макет на потопена-
та днес под водите на язовир “Копринка”
тракийска столица Севтополис върху
площ от 800 квадратни метра.
Община Казанлък притежава изключи-

телно богато духовно и материално кул-
турно-историческо наследство. На нейна
територия се намират 123 недвижими па-
метници на материалната култура. Гроб-
ниците, могилите и античният град Севто-
полис от IV век преди новата ера дадоха
повод районът да бъде наречен Долината
на тракийските владетели.
Всички тракийските гробници поотделно

притежават значителна историческа и ес-
тетическа стойност, но само чрез цялост-
ното им представяне може да бъде раз-
гърнат техният пълен потенциал на кул-
турно-туристическа атракция за най-пъл-
ноценно представяне на цивилизацията на
древните траки, убедени са в общината.
Затова и през 2005 г. тя започна да из-

пълнява Програма за социализация на
тракийските гробници и консервация на
археологическите находки в “Долината на
тракийските владетели”. Така се стигна и
до идеята за създаване на културен цен-
тър - атракцион, който да бъде отправна
точка, “портал” при посещенията на Доли-
ната. След като бяха проведени няколко
обществени обсъждания и идеята бе
оформена докрай, бяха разработени

инвестиционни проекти, с които
общината кандидатства

пред Оперативна програма “Региони в ра-
стеж 2014-2020” с цел да получи финанси-
ране на мащабния замисъл.
Одобрен беше проектът “Светът на траки-

те”, който е насочен към възстановяване и
опазване за бъдещите поколения на един
от паметниците на културата с национално
значение - гробницата “Оструша”, към оси-
гуряване на достъпност до тракийското кул-
турно наследство в Долината за туристите
от страната и чужбина, както и за допълва-
не и постигане в по-голяма степен на за-
вършеност на туристическия продукт с из-
граждане на туристически комплекс.
Инвестициите по този проект са за три

обекта - изграждане на велоалея между
градовете Крън и Шипка, пълноценно опаз-
ване и социализиране на тракийската гроб-
ница и култовия комплекс “Оструша”, което
включва и устойчивото съхраняване на ка-
менния саркофаг в нея и археологическите
структури около него, както и изграждане
на туристически комплекс “Светът на траки-
те”. Този комплекс включва обособени зони
със съвременни средства за представяне на
информация и визуализация за начина на

Туристи ще влизат в
тронната зала на цар
Севт Трети с помощта
на 3D технология
Спектакъл за Орфей и макет на столицата Севтополис
разкриват още от “Светът на траките”
живот на траките, комбиниране на различ-
ни типове пространства, зони за демонстра-
ции, 3D виртуална реалност, места за от-
дих, макет на древния град Севтополис, ка-
фене, ресторант и места за настаняване.
Целта е да бъде постигнато съвременно
атрактивно и интерактивно представяне на
културното наследство, при което посети-
телят да съпреживява историята.
Изпълнението на проекта, чиято обща

стойност е малко над 8,2 милиона лева,
ще осигури липсващите досега предпо-
ставки за превръщането на множеството от
тракийските гробници в района на Казанлък
и откритата още през 1944 г. и проучена
най-напред Казанлъшка тракийска гробни-
ца в конкурентоспособен туристически про-
дукт.Основнатацелна “Светът на траките” е

развитието на конкурентен
и целогодишен туризъм

в община Казанлък. Очакванията са
проектът да постигне положителни со-
циални ефекти включително и чрез раз-
криване на нови работни места. Ще се по-
пуляризират и социализират обектите на
тракийското историческо наследство в ре-
гиона, като бъде осигурен достъп и на хо-
ра с увреждания до обектите.

По проекта “Светът на траките” вече е
изградена велоалеята от град Крън до
град Шипка с дължина 6841 метра, благо-
дарение на което с велосипед вече може
да се стигне от основните туристически
обекти в Казанлък - музеите на розата и
историческия “Искра”, дома на Чудомир и
Етнографския комплекс, до тракийските
гробници в землището на град Шипка. Из-
работени са макети на 13 от най-значими-
те находки от Долината, сред които брон-
зовата глава на владетеля Севт Трети и
на златния венец от могилата Голяма кос-
матка, както и 4 тематични восъчни фигу-
ри - на тракийски цар, тракийска царица,
виночерпец и воин. Композицията е спо-
ред образите на запазените стенописи в
Казанлъшката тракийска гробница.
Театралната постановка “Орфей” ще се

играе пред посетителите на туристическия
център. Усилено напредват строително-
монтажните дейности по тематичния ре-
сторант, кафенето с приемен център, цен-
тралната сграда на комплекса и петте къ-
щи за гости в него. Нагласите са центърът
да бъде готов до края на годината.
На туристически обект “Оструша”

вече текат спасителни
археологически разкопки

на неолитни жилища, открити през 2021 г.
Те са в близост до тракийската могила, коя-
то е уникално по рода си култово-гробнич-
но съоръжение. Касетираният таван на
гробната камера е най-ранният запазен от
подобен вид у нас. Непозната като архитек-
турна форма е и самата гробна камера.
Стенописите в нея са прецизно изпълнени,
композицията е безупречна. Стиловата им
характеристика ги сближава с тези от Казан-
лъшката гробница, но стенописите от “Остру-
ша” сапо-ранни.Тесааргументвподкрепана
тезата, че е съществувала тракийскашкола в
елинистическата живопис, смятат учените.
За да бъде съхранено сигурно това богат-

ство, над гробницата по проекта се изграж-
да нова защитна постройка. Когато проек-
тът бъде изпълнен, “Оструша” ще се нареди
сред напълно реставрираните тракийски
гробници в Долината на владетелите - Казан-
лъшката, ГолямаКосматка, Хелвеция, Грифо-
ни, Крън II, Голяма Арсеналка и Шушманец.

Посетителите на
“Светът на траки-
те” ще видят ма-

кети на едни от
най-значимите

открития в Доли-
ната, сред които

бронзовата глава
на Севти Трети и
златните конски

амуниции от
могилата
Голямата
косматка.

Проектът
“Светът на
траките” е на
стойност малко
над 8,2 млн. лв.
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ЦВЕТАНЦОЧЕВ

Цар Борис III карал
влака от Казанлък
до Карлово

Цар Борис III карал
влака
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Цветан Цочев,
прославил
българските
ритми в света,
е почетен
гражданин
Цветан Цо-

чев, главен
художествен
ръководител
на ансамбъла
за народни
песни и тан-
ци “Искра”, е
новият поче-
тен гражда-
нин на Ка-
занлък. Зва-
нието му се присъжда за из-
ключителния му принос в раз-
витието на културата в
Казанлък и за огромния му
труд за съхраняване на бъл-
гарското танцово изкуство и за
популяризиране на българския
фолклор по света.
Повече от 40 г. Цочев посве-

щава на фолклора. Благодаре-
ние на неговите умения да ра-
боти с подрастващите над
5000деца -музиканти, танцьори
и певци, се докосват до магията
на българския фолклор.
Цветан Цочев е носител на

орден “Кирил и Методий” -
втора степен, и на други от-
личия. С множеството си изя-
ви на международните сцени
той и ръководеният от него
ансамбъл “Искра” популяри-
зират Казанлък и Долината
на розите, като превръщат
българските ритми в най-кра-
сивия посланик на нашата
страна по света.

ВАНЬО СТОИЛОВ

Правят изложба и
водосвет за 100 г.
на гарата, открита от
българския монарх

Стържествен водосвет и из-
ложба с фотоси на открито в
Казанлък отбеляха 100-го-

дишнината на железопътната га-
ра. Проявата е част от Празници-
те на розата.
Гарата всъщност е открита на

20 ноември 1921 г. най-търже-
ствено с личното участие на цар
Борис III. Това е изобщо първата
железопътна гара в страната,
която царят е открил. На този
факт набляга директорът на исто-
рическия музей “Искра” в града
Момчил Маринов. Първият влак
дошъл на казанлъшката гара от
Тулово, целият отрупан с цветя.
Гарата е разположена на под-

балканската линия - най-краткият
железен път между София и Бур-
гас. Тази линия е строена цели 62
години - от 1890 до 1952 г., на 15
отсечки. Първи бил участъкът
между Зимница и Карнобат, а
трасето Тулово - Казанлък - по-
късно. Общинският съвет настоял
през 1920 г. строителството да за-

Честването на
100-годишнината на

гарата е част от
Празниците на розата.

почне, защото хората искали час
по-скоро градът да се свърже с
бургаското пристанище. И това
строителство се случило с добро-
волното участие на местното насе-
ление, което дарило и пари, и труд.
През 1930 г. Казанлък наистина

се свързва с Бургас, защото тога-
ва е открит участъкът от Тулово
през Твърдица до Сливен. Девет
години по-късно цар Борис Трети
идва тук и като машинист на ло-
комотив - тогава пускат в ек-

сплоатация участъка до Карлово.
Влакът пътувал със скорост 35 ки-
лометра в час, като царят пока-
нил всички желаещи да се повоз-
ят в “неговия” влак като пътници.
Сред интересните факти от фо-

тоизбожбата,посветенанаюбилея,
се откроява и този, че като огняр и
локомотивен машинист по българ-
скитежелезнициеработиликазан-
лъчанинът Антон Попов - актьор,
един от създателите на Народния
театър “Иван Вазов” в столицата.
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- Кои са причините да из-
берете с. Овощник за този 
мащабен проект ?

Никола: Основната идея 
зад Kings’ Valley Medical & 
Spa Hotel е да помогне на 
гостите си да се освободят 
от стреса, да отделят вни-
мание на себе си и да се 
насладят на пълноценно и 
здрвословно балнео и спа 
преживяване. В основата на 
концепцията ни е комбинаци-
ята от живописен планински 
пейзаж, богати традиции, 
култура и най-вече лековити 
минерални води. 

Ключов фактор за 
проекта е 
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в с. Овощник, който е един 
от най-богатите на флуор в 
Европа (F-24mg/l). Съставът 
на водата припокрива този 
на изворите в Павел Баня, но 
специфичната минерализа-
ция позволява да предложим 
на гостите на Kings’ Valley 
пълноценно възстановява-
не на опорно-двигателния 
апарат и периферната нервна 
система.

- Каква е концепцията на 
Kings’ Valley и кога се очаква 
да се настанят първите гости 
на хотела?

Виктор: Kings’ Valley 
Medical & Spa Hotel е проект 
на НИКМИ АД, компанията, 
стояща зад реализацията 
на два от най-изисканите 
петзвездни хотели в София - 
Grand Hotel Millennium Sofia 
и Grand Hotel Sofia. Верни 
на стила си и традициите в 
управлението на хотели от 
най-високо ниво, решихме 
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и в новия ни обект. С комби-
нация от непреходна еле-
гантност, стилен дизайн и 
максимален комфорт Kings’ 
Valley  дава заявка да прена-
чертае картата на балнео- и 
спа туризма в България и да 
превърне с. Овощник - Ка-
занлъшки минерални бани в 
предпочитана дестинация за 
балнеолечение и спа релак-
сация.

През октомври очакваме 
първите гости, които ще имат 
възможността да се потопят 
в пленителната атмосфера на 
Kings’ Valley.

- Разкажете малко пове-
че за хотела.

Никола: Kings’ Valley впе-
чатлява с внушителните 40 
000 кв. м застроена площ и 
15 000 кв. м паркова среда. 
Елегантните 245 стаи и 21 
апартамента носят усещане 
за простор  с елегантното си 
дизайнерско обзавеждане, 
топлите цветове и спиращи-

те дъха гледки към Стара 
планина и Средна гора. В 
Kings’ Valley умело са съче-
тани концепциите за релакс, 
лечение и бизнес. Балнео- и 
спа центърът на хотела е съз-
даден за релаксиращо 
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В модерния конферентен 

център с площ 1500 кв. м  са 
разположени 2 бални зали, 1 
конферентна зала и 6 по-мал-
ки заседателни зали, всички 
с естествена светлина и 
оборудвани с най-съвремен-
ните технически решения за 
провеждането на конферен-
ции и събития. 

- Как планирате да из-
ползвате лечебните сили 
на водата?

Виктор: Хотелът ще раз-
полага с медицински център 
от последно поколение с  
професионална апаратура  и 

специализиран екип от физи-
отерапевти, кинезитерапевти 
и професионалисти, които 
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за нуждите на всеки гост. В 
основата на тези индивиду-
ални програми централно 
място заема минералната 
вода от извора, от който се 
захранва спа центърът. 

Нашите гости ще могат да 
релаксират целогодишно в 
три вътрешни басейна (по-
луолимпийски, атракционен 
и детски) и още три външни 
басейна през топлите месе-
ци, всички с различна темпе-
ратура на водата. Впечатле-
ние прави и външният топъл 
минерален басейн с дирек-
тен достъп от спа центъра, 
който ще работи през цялата 
година.

Центърът разполага и с 2 

Виктор Гетов е 
с повече от 10 го-
дини опит в меж-
дународни хотел-
ски вериги. През 
2020 се завръща 
в България, за да 
се включи в екипа 
на необикнове-
ния Grand Hotel 
Millennium Sofia, а 
отскоро е ключова 
фигура и в подго-
товката по откри-
ването на Kings’ 
Valley Medical & 
Spa Hotel. 

Никола 
Петков е с 
близо 25 години 
опит в хотелиер-
ството. Заемал 
е ръководни 
позиции в едни 
от най-популяр-
ните български 
хотели, а от 
2021 поема 
предизвика-
телството да 
ръководи откри-
ването на Kings’ 
Valley Medical & 
Spa Hotel.

Двамата споделят детайли за фе-
номеналния балнео- и спа комплекс 
в с. Овощник край Казанлък, който 

предстои да бъде отворен през ес-
ента на 2022 г. и да създаде над 200 

работни места в региона.

Новият проект на НИКМИ умело съчетава 
концепциите за релакс, лечение и бизнес

зони за релакс, финландска 
сауна, билкова сауна, инфра-
червена сауна, парна баня, 
турска баня, басейн  за водна 
гимнастика, ледена стая. 

За най-пълноценно изжи-
вяване и неповторим изтън-
чен лукс предлагаме и два 
СПА апартамента с джакузи, 
сауна, парна баня, масажно 
легло и спалня за почивка.

- Какви други активности 
могат да очакват гостите на 
Kings’ Valley?

Никола: Хотелът предлага 
палитра от активности за 
малки и големи. За любите-
лите на спорта  ще отвори 
врати фитнес от последно 
поколение с изглед към въ-
трешните басейни и парка на 
хотела. Гостите ще могат 
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на открито на 2 тенис корта 

с настилка тип HARD CORT 
и 3 игрища за падел - тенис, 
който тепърва набира попу-
лярност.

Не сме забравили и 
децата. За  тях изградихме 
външна зона за игри и кът 
за по-малките. За порасна-
лите има специална зона 
за тийнейджъри с любими 
игри.

- Другите хотели от 
групата са предпочитано 
място за ценителите на ку-
линарията. Какво могат да 
очакват гостите на Kings’ 
Valley от ресторантите в 
хотела?

Виктор: Разбира се, че ще 
останем верни на себе си и 
ще предложим 
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на нашите гости. В Kings’ 
Valley  ще отворят врати ня-
колко заведения с различни 
концепции. 

Основният ресторант на 
хотела ще пленява с бо-
гати бюфети с автентични 
вкусове, а изтънченият 
a-la-carte ресторант “Алба” 
ще погали сетивата дори 
и на най-претенциозните 
гурмани. На територията на 
хотела ще бъде разположен 
и традиционният български 
ресторант “Софра”, в който 
ще приложим концепцията 
“от фермата до масата”, 
като използваме местни 
продукти.  

За удобството на посети-
телите на спа центъра ще 
работят и два бара, от които 
гостите ще могат да се под-
крепят. Вечерите ще бъдат 
незабравими в нощния бар 
“Бендида”. 

 
Kings’ Valley Medical & Spa 

Hotel 
ще отвори врати през 

октомври 2022 година. 
За повече информация 

следете 
www.kingsvalleyhotel.bg 

или се обадете на 
+359 883 253 638.

Kings’ Valley Medical & Spa – 
хотелът, който 
преначертава 
картата на 
балнеотуризма 
в България
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